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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi RPU/247316/2023 P 
Data;2023-04-21

Sz. P, Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELACJA

Proszę o informację na temat łącznych kosztów jakie miasto poniosło w sezonie 2021/22 i 
sezonie 2022/23 w związku z Parkiem Miliona Świateł oraz o informację o wysokości 
osiągniętych w tych latach przychodów.
Proszę o infoiniację czy na kolejną zimę planowana jest kolejna edycja tego wydarzenia.
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